

Утверждаю / *Approved by:*

главный управляющий директор
ООО «Норд Империял» / CEO, LLC Nord Imperial



Р. Ароора /Rajiv Arora

| <p>Критерии оценки Поставка материалов «Обустройство Снежного НГКМ.Куст.№1а.Инженерная подготовка» и ремонт объектов УПН</p> | <p>Bid Evaluation Criteria for Construction of the object supply of materials for the purpose of "construction of infrastructure facilities at Snezhnoye ogcf. Pad 1a. Site preparation" and repair of OTF facilities</p> |
|--|---|
| <ol style="list-style-type: none">1. Товар должен быть новым, не бывшим в употреблении.2. До тендера допускаются участники, имеющие положительную величину чистых активов филиала, а также головной компании.3. Опыт поставки не менее 2-х лет.4. Из технически приемлемых участников тендера только участник, предложивший наименьшую цену, будет рассматриваться для присуждения услуг по тендеру.5. Соответствие требованиям технического задания.6. До тендера допускаются участники, не имеющие отрицательного опыта работы с Imperial Energy. | <ol style="list-style-type: none">1. The goods shall be brand new, previously not used.2. Only the bidders with positive net worth of a branch and a parent company shall be eligible to participate in the tender.3. Delivery experience of not less than 2 years.4. Among technically acceptable bidders, only the bidder who proposed the lowest price shall be considered for awarding the tender.5. Compliance with the requirements of the technical assignment.6. Only the bidders with which Imperial Energy does not have negative experience shall be eligible to participate in the tender. |

Согласовано/Concurred by:

Главный финансовый директор / CFO

Cfo has agreed



Shree
24/07/2020
Радж Кришан/ Raj Krishan

Главный советник по производству,
охране труда и промышленной
безопасности, бурению и капитальному
ремонту скважин./ Chief Advisor for
Production, HSE, Drilling and WO



Манож Кумар/ Manoj Kumar

Генеральный директор
ООО Норд Империял / *General Director*
of
LLC Nord Imperial



А.К. Иванов/ A.K. Ivanov

Главный инженер ООО Норд Империял
/Chief Engineer of LLC Nord Imperial

А.К. Иванов/ A.K. Ivanov

Начальник ОКСиПР ООО «Норд
Империял»/Head of Capital Construction
and Design Work Department of LLC
Nord Imperial



А.В.Бабин/A.V. Babin

Главный советник по управлению
персоналом, договорным, юридическим и
коммерческим вопросам / *Chief Advisor for
HR, Contracts, Legal and Commercial*



Раджив Арора/ Rajiv Arora